
 
Zápisnica 

z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Semerovciach konaného  
dňa 20. júna  2012  

 
Prítomní: 

- Tomáš Pásztor, Mgr. – starosta obce 
- Agnesa Tureková, Ing. – hlavná kontrolórka obce 
- poslanci obecného zastupiteľstva- podľa prezenčnej listiny v počte 7  

 
 

1. Otvorenie  
 

Rokovanie 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. 
Tomáš Pásztor, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 
skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je prítomné v plnom počte, je 
uznášania schopné. 
Informoval prítomných s programom schôdze. S predloženým programom 
poslanci jednohlasne súhlasili.  
Za zapisovateľku určil p. Helenu Fajčíkovú. 
Za overovateľov zápisnice určil poslancov Karola Szabóa a PaedDr. Tibora 
Balogha.   

           V tomto bode starosta predložil prezentáciu, ktorá mala informatívny   
            charakter. Nakoľko budova obecného úradu už bola skolaudovaná,   
            informoval prítomných o priebehu financovania rekonštrukcie. Ďalej  
            informoval o výške nákladov obce vynaložených na údržbu verejného  
            priestranstva  v obci za tento rok. S cieľom zníženia nákladov za odvoz 
            odpadu od  1.1.2012 máme nového dodávateľa, čo sa aj osvedčilo, do  
            dnešného dňa  sa nám podarilo ušetriť 283 €. Ďalej informoval prítomných  
            o podaných projektoch v roku 2012, z čoho zatiaľ 2 projekty boli úspešné. Od  
            NSK sme dostali dotáciu vo výške 200€ na fitnes klub a od Nadácia Orange  
            dotáciu vo výške 1 500 € pre klub dôchodcov. Písomný materiál je priložený k  
            zápisnici ako príloha č.1. 
                    

2. Správa o plnení uznesení OcZ 
 

K tomuto bodu programu starosta uviedol, že na predošlom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva poslanec Gejza Uhrín dal návrh, aby občania, ktorí 
majú  už viac rokov stavebný materiál na verejnom priestranstve, boli vyzvaní 
na odpratanie materiálu. Vyzvali sme štyroch občanov, Bystrianskeho Milana 
st. aj ml., Alexandra Menyhérta a Gabriela Kaskötöho. Vo VZN nemáme 
určenú výšku  prenájmu  verejného priestranstva, preto s nimi nemôžeme 
uzavrieť nájomnú zmluvu, resp. ich sankcionovať.   
  

3. Interpelácia poslancov OcZ 
 

Do tohto bodu programu z radu poslancov sa neprihlásil nikto. 
  

4. Správa o činnosti ZŠ a MŠ za školský rok 2011/2012 
 



Správu o činnosti ZŠ vypracovala riaditeľka Mgr. Eva Krupčiaková, ktorá svoju 
neprítomnosť ospravedlnila. Správu obecnému zastupiteľstvu predložila p. 
Helena Fajčíková. Správa tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. 
Správu o činnosti MŠ vypracovala a prítomným predložila riaditeľka MŠ 
Andrea Hudecová, ktorá tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice.  Po svojej správe o 
činnosti MŠ informovala prítomných aj o osobných nezhodách  medzi ňou 
a pánom starostom. Cíti krivdu za zníženie osobného príplatku z 30 €  na 15 
€, ktoré nastalo z dôvodu neúčasti na prvomájových oslavách. Okrem toho 
pánovi starostovi vytkla aj to, že ako riaditeľka MŠ nedostáva príplatok za 
riadenie. Poslanci Ladislav Kontráš a Karol Szabó sa zhodli na tom, že 
neúčasť na prvomájových oslavách nie je dostatočným dôvodom na zníženie 
osobného príplatku. Starosta k uvedenej veci uviedol, že s pani riaditeľkou nie 
je dobrá spolupráca od začiatku jeho nástupu do funkcie starostu. Napríklad 
pani riaditeľka mu napíše list, ktorý pošle od upratovačky a cez pracovníčky 
obecného úradu sa k nemu ten list dostane. Okrem iného pani riaditeľka robila 
aj takú propagandu medzi rodičmi, aby svoje deti zapísali do inej školy a nie 
do tunajšej. Na túto tému sa s ňou pán starosta ešte v minulosti porozprával, 
aj vtedy mohol mať dôvod na zníženie jej osobného príplatku, ale to neurobil. 
Na 1. mája mala možnosť ukázať, čo vedia deti z MŠ, ale ona to videla inak, 
odmietla prísť, preto starosta jej čiastočne znížil osobný príplatok. Čo sa týka 
príplatku za riadenie, starosta sa informoval na KŠÚ v Nitre ako aj na 
ministerstve školstva, či jej chodí tento príplatok. Ministerstvo školstva 
potvrdilo, že v prípade, ak riaditeľ  má len jedného podriadeného, príplatok za 
riadenie neprináleží.   
Pani Hudecová sa ešte chcela vyjadriť k uvedenej téme, ale pán starosta jej to 
neumožnil z dôvodu, že táto téma nepatrí pred zastupiteľstvo a verejnosť.     
Starosta dal hlasovať: Kto súhlasí s predloženými správami o činnosti ZŠ 
a MŠ ?  
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
5. Výročná správa a záverečný účet obce 
   
      Výročnú správu a záverečný účet obce vypracovala a prítomným predložila  
       účtovníčka obce Helena Fajčíková. Správa bola doručená poslancom spolu s  
       pozvánkami a je priložená k zápisnici ako príloha č. 4. Nakoľko poslanci 
       nemali žiadne dotazy a pripomienky k uvedenej téme, starosta dal hlasovať: 
       kto súhlasí s výročnou správou obce za rok 2011 a s vysporiadaním straty 
       voči majetku obce vo výške 45 131 €?  
       Hlasovanie: 
       Za: 7 
       Proti: 0 
       Zdržal sa: 0 
       Kto schvaľuje  záverečný účet obce bez výhrad? 
       Hlasovanie:  
       Za: 7 
       Proti: 0 
       Zdržal sa: 0 

            



6. Stanovisko hlavnej kontrolórky k výročnej správe a k záverečnému účtu 
obce za rok 2011 

 
V tomto bode hlavná kontrolórka obce obecnému zastupiteľstvu predložila 
svoje stanovisko k výročnej správe a k záverečnému účtu obce.   
Správa tvorí prílohu č. 5 tejto zápisnice. 
Nakoľko k predloženému stanovisku kontrolórky prítomní nemali žiadne 
dotazy, starosta dal hlasovať: kto súhlasí s predloženým stanoviskom hlavnej 
kontrolórky k výročnej správe a záverečnému účtu? 
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
7. Plnenie rozpočtu za I. Q 2012 
 

K tomuto bodu programu poslancom boli doručené výkazy o plnení rozpočtu 
obce za I. Q 2012. Výkazy o plnení príjmov a výdavkov sú priložené 
k zápisnici ako príloha číslo 6.  
Poslanci k plneniu rozpočtu nemali žiadne pripomienky, prikročilo sa 
k hlasovaniu. Kto súhlasí s plnením rozpočtu obce za I.Q 2012? 
Hlasovanie: 
Za: 7 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0   
 

        
8. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Horné Semerovce   

na II. polrok 2012 
 

      V súlade s príslušnými ustanoveniami zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom  
            zriadení v znení neskorších predpisov a so zákonom 502/2001 Z.z.  
            o finančnej kontrole a vnútornom audite v znení neskorších predpisov hlavná  
            kontrolórka predložila plán kontrolnej činnosti za II. polrok 2012. Vypracovaný  
            materiál je priložený k zápisnici a tvorí jej prílohu č. 7.  
            Starosta dal hlasovať: kto súhlasí s plánom kontrolnej činnosti hlavného  
            kontrolóra obce na II. polrok 2012?    

 Hlasovanie: 
 Za: 7 
 Proti: 0 
 Zdržal sa: 0 

 
       9.  Rôzne 

 
     - koncept kroniky za rok 2011 
 

             Koncept kroniky za rok 2011 obecnému zastupiteľstvu predložila kronikárka 
             obce pani Marta Lörinczová. Nakoľko poslanci nemali doplňujúce návrhy,  
             starosta dal hlasovať: kto súhlasí s predloženým konceptom kroniky? 
             Hlasovanie: 
             Za: 6 



            Proti: 0 
            Zdržal sa: 1 / Igor Jambor /  

       
  - delegovania člena do rady MŠ a ZŠ 
     
    V tomto bode  programu starosta informoval prítomných, že rada školy sa volí 
     každých 5 rokov. Tento rok sa má voliť aj rada MŠ aj rada ZŠ a obecné  
     zastupiteľstvo deleguje 1 člena z radu poslancov do rady ZŠ a 2 členov do 
     rady MŠ. Starosta do rady ZŠ navrhol delegovať poslanca Igora Jambora a  
     do rady MŠ Mariána Vanovského  a PaedDr. Tibor  Balogha. Starosta dal   
     hlasovať: kto súhlasí s uvedeným návrhom?         

             Hlasovanie: 
  Za: 6 
  Proti: 0 
  Zdržal sa:1 / PaedDr. Tibor Balogh /   
 
- prenájom miestnosti pre fitnes klub  
 

             Igor Jambor informoval prítomných o žiadosti OZ Fitnes Klub Horné  
             Semerovce o bezplatný prenájom priestorov v bývalej materskej školy,  
             konkrétne o bývalú kuchyňu a jedáleň na dobu 10 rokov. V týchto priestoroch  
             by chceli zriadiť tréningovú miestnosť a sklad. Momentálne tieto miestnosti  
             sú v dezolátnom stave, na vlastné náklady ich zrekonštruujú.  
             PaedDr. Tibor Balogh navrhol tieto miestnosti dať do prenájmu len na 5  
             rokov a nie na 10. Nakoľko to bol poslanecký návrh, starosta dal hlasovať: 
             kto súhlasí s návrhom poslanca PaedDr. Tibora Balogha? 
             Hlasovanie: 
             Za: 1 / Tibor Balogh / 
             Proti: 6 
             Zdržal sa: 0 

  Pani Tureková upozornila, že obec zadarmo nemôže poskytnúť nič, buď 
pôjde o prenájom na 10 rokov za 1 € alebo bezplatný prenájom do výšky 
rekonštrukcie prenajatých priestorov.  
Kto je za to, aby sa priestor prenajal za 1 €:  
Za: 6 
Proti: 1 / Uhrin G. / 
Zdržal sa: 1 / T. Balogh / 

               
 

10. Diskusia   
 

    V bode diskusia sa poslanec M.Vanovský opýtal, či obec toho času platí 
nejakého právnika pravidelne? Starosta poznamenal, že nie, ale s právnikom 
JUDr. Sotolářom bývalý starosta uzatvoril zmluvu na zastúpenie obce v spore 
medzi obcami Horné a Dolné Semerovce o katastrálne územie , kde ešte 
stanovenú sumu právnik nevyčerpal a hocikedy ju môže vyfakturovať. 
Napríklad začiatkom roka poslal faktúru vo výške 660 €. Následne sa vyvinula 
diskusia o priebehu súdneho sporu. Starosta využil príležitosť a oslovil pani 
Martu Lörinczovú, bývalú starostku, aby informovala prítomných o priebehu 
tohto sporu od začiatku až kým neodovzdala spis nastupujúcemu starostovi. 
     Starosta ešte v diskusii uviedol, že má jeden zámer a to, že pred budovou  



bývalej MŠ až k zdravotnému stredisku by chcel odstrániť železné oplotenie 
a na jeho základoch vytvoriť lavice na sedenie. Vypýtal si názor poslancov na 
uvedený návrh. Poslanci rozhodnutie nechali na starostu.  
     Ďalej starosta informoval prítomných, že sme mali kontrolu z ObÚ Levice 
z CO. 
      Ďalej informoval, že siréna sa nachádza pod štítom strechy, a tým pádom 
sa zvuk sirény dostane len  do jednej časti obce. Je potrebné ju preložiť. 
Výdavky vzniknuté s preložením  zafinancuje štát. 
      Uhrin Gejza upozornil starostu, že dopravná značka Stop je odstránená 
v ich ulici. Starosta uviedol, že vie o tom a dá to postaviť.    
 

 
       

           
UZNESENIA 

zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Horné Semerovce, 
zo dňa 20. 06. 2012. 

 
 
Uznesenie č. 100/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 správu o činnosti ZŠ Horné Semerovce 71 a MŠ Horné Semerovce 71 za 
školský rok 2011/2012  

 
 
Uznesenie č. 101/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 výročnú správu Obce Horné Semerovce za rok 2011  
 
 
Uznesenie č. 102/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 záverečný účet Obce Horné Semerovce za rok 2011 bez výhrad 
 
Uznesenie č. 103/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie  

 stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu Obce Horné Semerovce 
za rok 2011  

 
Uznesenie č. 104/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 plnenie rozpočtu Obce Horné Semerovce za I.Q 2012 
 
Uznesenie č. 105/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach berie na vedomie 

 správu o vykonaní kontrol hlavnou kontrolórkou za I. polrok 2012 
 
Uznesenie č. 106/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje 

 plán práce hlavnej kontrolórky na II. polrok 2012 
 



Uznesenie č. 107/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 koncept kroniky za rok 2011 
 

Uznesenie č. 108/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 delegovanie člena do rady ZŠ – Igora Jambora 
 delegovanie členov do rady MŠ – Mariána Vanovského a PaedDr. Tibora 

Balogha 
 

Uznesenie č. 109/2012 
Obecné zastupiteľstvo v Horných Semerovciach schvaľuje  

 prenájom miestností bývalej MŠ  - kuchyňa, jedáleň 
      OZ Fitness klub Horné Semerovce za 1 €  

 
 
 

 
11.Záver 

 
Starosta obce skonštatoval, že program 14. zasadnutia obecného 
zastupiteľstva  je vyčerpaný. Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.   
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Karol Szabó ........................................... 
PaedDr. Tibor Balogh ........................................... 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                      Mgr. Tomáš Pásztor 
                                                                                                            starosta obce v.r. 


